



應診須知

應診者請帶備日常使用的眼鏡、放大鏡或其他助視器、視覺功能報告、服用藥物，及書籍或單據等。

What to bring?

Please bring all your eyeglasses, magnifiers and any devices that you are currently using, along with your vision report, medication and samples of your reading material such as books or bills.

閣下如需要預約驗眼服務，請聯絡香港理工大學眼科視光學診所。

To book an appointment, please contact The Optometry Clinic of The Hong Kong Polytechnic University.

電話 Tel : (852) 2766 5225

傳真 Fax : (852) 2362 5440

網頁 Website :

<http://www.polyu.edu.hk/so/patients.php>

電郵 E-mail :

optclinic.enquiry@polyu.edu.hk

地址 Address :

香港理工大學A034室

眼科視光學診所

A034, The Optometry Clinic, The Hong Kong Polytechnic University

The Optometry Clinic 眼科視光學診所



視障復康服務 Vision Rehabilitation Service



視障復康服務

香港理工大學眼科視光學診所透過視障復康服務，幫助視障人士了解他們目前的視覺功能情況，及協助他們充分利用其剩餘的視功能。本診所透過提供詳細的視功能檢查及驗配合適的助視器，以協助視障人士應付日常生活如閱讀、看電視、學習等等。

Vision Rehabilitation Service

The Optometry Clinic of The Hong Kong Polytechnic University aims to help the partially sighted to understand their visual limitation and maximize their remaining vision. Our clinic offers low vision evaluation and prescription of appropriate low vision devices to enhance remaining vision to cope with their daily tasks such as reading, watching TV, studying and so on.

何謂助視器？

助視器包括眼鏡、放大鏡、望遠鏡、濾色片及電子放大儀器等等。這些儀器可幫助視障人士利用其剩餘的視功能，提高他們日常生活的質素。

What are Low Vision Aids?

Low vision aids range from simple spectacles, magnifiers, telescopes, filters to computer adaptive devices. These devices could help people with low vision to maximize their visual functions and improve their quality of life.